
Clothes 

 

I love to go shopping and buy new clothes. Especially I like to buy things at 

Massimo Duthie at discount prices. I have recently bought a new black sweater 

there. I like to wear black. I think it suits my face. But I have a lot of clothes in 

white and brown colours. In summer I usually wear a t-shirt, jeans and sneakers.  

 

But for my work I wear a blouse, jacket, skirt and shoes with small heels. I wear a 

dress only on holidays. In the autumn or spring, I wear anorak, trousers and boots. 

In the winter I wear a winter coat, sweater, hat, warm pants and high boots.  

 

And what kind of clothes you wear at different times of year and where you prefer 

to buy these clothes? What colour do you prefer? 

 

 

Одежда 

 

Я люблю ходить по магазинам и покупать новую одежду. Особенно я люблю 

покупать вещи в Массимо Дутти по сниженным ценам. Я недавно купила там 

новый черный свитер. Мне нравится носить черный. Я думаю, что это 

подходит к моему лицу. Но у меня есть много одежды белого и коричневого 

цветов.  

 

Летом я обычно ношу футболку, джинсы и мокасины. Но на работу я ношу 

блузку, пиджак, юбку и туфли на небольшом каблуке. А платье надеваю 

только по праздникам. Осенью или весной я ношу анорак, брюки и боты. 

Зимой я ношу зимнее пальто, свитер, шапку, теплые брюки и высокие сапоги.   

 

А какую одежду вы носите в разные времена года и где вы предпочитаете 

покупать эту одежду? Какой цвет вы предпочитаете? 


